
Acta de la sessió de la Junta Districte Marítim

Data: 06 de febrer de 2024
Número: 02/2024
Caràcter: Ordinària
Hora: 19:30h
Lloc: Sala Reunions Tinença d'Alcaldia Grao

ESTER GINER HIDALGO PRESIDENTE

MARICARMEN RIBERA SORIANO VOCAL (REGIDOR)

MARIA VALVERDE DAMIÁ VOCAL (VEÏNA DESIGNADA PP)

MIGUEL DIAZ JAEN VOCAL (VEÍ DESIGNAT VOX)

JORGE BEGUES LIROLA VOCAL (VEÍ DESIGNAT ALCALDIA)

ERIC DOLS RAMOS VOCAL (VEÍ DESIGNAT ALCALDIA)

TICA PALAU CAMPOS VOCAL (AA.VV. EL FARO)

MANUEL GONZÁLEZ GALVÁN VOCAL (AA.VV. MARJALERIA)

MARISA MIRALLES CUMBA VOCAL (CORAL POLIFÒNICA)

ANTONIA MIRALLES CUMBA VOCAL (VA UNIR MUSICAL DEL GRAU)

ROMAN SIMÓ GÓMEZ SECRETARIO

Excusen assistència:  Ana Raga  Cases (Vocal  –  Representant  AMPA’s)  i  Jose  Carlos  Mas
García (Vocal – Representant AAVV Meridià).

No assistixen: Cristian Ramírez (Vicepresident – Regidor PP)

Orde del dia:

1.- Aprovació acta sessió anterior data 9 gener 2024.

2.- Resposta preguntes plantejades anterior sessió junta.

3.- Informació Incorporació Policia Local  Grau

4.- Informació Carnestoltes 2024

5.- Informació Centre Cultural “La Marina”.

6.- Informació obres Aules 2 anys.

7.- Informe Neteja Marjalería

8.- Precs i preguntes.
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En el  Saló de Reunions de la Tinença de Alcadía  del Grau de Castelló, sent les
19:30h del  dia  06 de  febrer  de  2024  sota  la  presidència  de  l'Excel·lentíssima Senyora
tinenta d'alcalde Ester Giner Hidalgo, es reunixen els senyors i senyores abans esmentats a
fi de celebrar sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim, amb la meua assistència
com a secretari delegat del districte per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la presidència es procedix a iniciar la sessió. 

1.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR

La Sra. presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a la
redacció de l'acta de la passada sessió celebrada el 9 de gener de 2024.

No havent-hi cap objecció, s'aproven per unanimitat.

2.- CONTESTACIÓ PREGUNTES ANTERIOR SESSIÓ JUNTA

La Sra presidenta va passar a respondre preguntes de la passada sessió:

 1. Preguntes realitzades per la Sra Ribera:

 1.1. La Sra. Ribera va traslladar a la sra presidenta les queixes dels veïns sobre pals
que s'havien col·locat en una ruta verda que passava per la Avda Ferrandis
Salvador, ja que les puntes d'estos pals sobreeixien bastant i estaven situats
molt  prop  del  carril  bici,  sobretot  per  la  zona  enfront  del  pàrquing  de
caravanes de l'aeroclub, resultat perillós.

La Sra presidenta va informar que pertanyien a una ruta ciclista europea i que
les havia instal·lades la Generalitat Valencian fa Mas d'un any. Va afegir que el
Cap  de  la  Secció  de  Mobilitat  Urbana  els  havia  indicat  que  cumplian  la
normativa i estaven correctament instal·lades.

 1.2. La Sra  Ribera  també  s'havia  queixat  que els  banys  públics  del  parc  de  “la
Panderola” estaven desbaratats.

Va contestar la Sra Giner que ja estaven arreglats.

 1.3. La Sra Ribera havia sol·licitat en la junta de desembre que es netejara un solar
en la C/Gomera.

Va contestar la Sra presidenta que ja estava net.

 1.4. La  Sra  Ribera havia  sol·licitat  conéixer  les  actuacions  contra  els  mosquits
realitzades fins des d'octubre fins a desembre.

La  Sra.  Giner  li  va  entregar  l'informe proporcionat  pel  negociat  de  Sanitat
Animal,  encarregat  de  gestionar-les  actuacions  contra  mosquits,  rates  i
paneroles. En este informe constava que en la zona del Grau s'havien realitzat
71 actuacions per part de l'ajuntament i 423 per part de la Diputació Provincial
de Castelló. També figuren les actuacions previstes per a 2024.

 2. Preguntes realitzada per la Sra Tonica Miralles

 2.1. La Sra Tonica Miralles va sol·licitar que es reparara un escocell situat enfront de
la seu de la policia local, que havia alçat la vorera
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La  Sra  Giner va  informar  que ja  s'estava  arreglant,  afegint  que  anaven a
experimentar amb una mena d'asfaltat que fa que l'arrel de l'arbre no llevant
tant la vorera.

 3. Preguntes realitzades per la Sra Ana Raga

 3.1. La Sra Raga havia sol·licitat que es podaren les palmeres de la C/Sant Pere i de
la C/Sebastián Elcano

Va contestar la Sra presidenta que ja estaven podades.

 3.2. La  Sra. Raga va sol·licitar que es tapara un forat situat sota el tobogan de la
Plaça “la Pineda”.

Va contestar la Sra Giner que ja s'havia sol·licitat al departament adequat i que
en breu estaria reparat.

 3.3. La Sra Raga havia sol·licitat que es col·locaren papereres en la C/Gravina.

La  Sra  presidenta va  contestar  que  el  tècnic  municipal  havia  realitzat  un
informe – que inclou foto de totes les papereres instal·lades en Gravina - dient
que havien suficients papereres.

3.- INFORMACIÓ INCORPORACIÓ POLICIA LOCAL GRAU

La sra presidenta va informar els membres de la junta que s'havien destinat al Grau
8 policies Mas, la qual cosa es traduïx en una patrulla Mas al dia. Abans hi havia una de
dilluns a divendres – matí i vesprada - , i ara hi haurà una altra de dilluns a diumenge, amb
la qual cosa hi haurà una patrulla el cap de setmana i no es dependrà de la de Castelló. Va
afegir que en Marjalería es farà una reestructuració.

4.- INFORMACIÓ CARNESTOLTES 2024

La Sra Giner va informar de les novetats. En lloc de celebrar-se les activitats en una
carpa, es realitzaran a la Sala Grau -situada al costat del Casino – i en l'exterior hi haurà
tota  la  nit  -tant  de  divendres  com  dissabte  –  un  punt  PAVE  (Punt  Atenció  VíctiMas
Específiques, que comprén agresiónes a dones, lgtbifobia i víctiMas submissió química). Va
afegir que hi hauria un espectacle de cabaret el divendres a la nit en l'esmentada Sala
Grau,  que  havia  sigut  un  èxit,  ja  que  s'havien  cobert  totes  les  places.  Va  continuar
informant del canvi de recorregut de la Gran Desfilada: eixirà des de Churruca i continuarà
per Canàries, Sant Pere, Elcano, Gravina i Canalejas, per a finalitzar en la Avda del Port,
informant que es col·locarien focus cada 5m i que es disposaria d'una zona especial per a
persones amb mobilitat reduïda – i que també n'hi haurà en l'enterrament de la sardina – i
d'un interprete de llenguatge de signes en la “Crida de Carnestoltes”. Va finalitzar dient
que s'havien afegit tallers infantils el dissabte a la vesprada i el diumenge al matí, i  un
concurs de màscares – les 3 millors rebran un val per a usar-lo en comerços del Grau - i un
altre de “disfressa't amb la teua mascota”.

5.- INFORMACIÓN CENTRE CULTURAL “LA MARINA”.

La  Sra  presidenta va  informar  que  el  dia  15  de  febrer  entraven  en  vigor  els
pressupostos municipals, i  que hi ha una partida aprovada per a arreglar el sostre i les
butaques de la Sala d'actes del Centre Cultural “La Marina”, la qual cosa es durà a terme
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durant el present any 2024. Va afegir que s'estudiarà si és factible eliminar una fila de
seients  i  ampliar  l'escenari.  Va  finalitzar  dient  que  quan  entre  en  vigor  el  pressupost
s'intentarà que hi haja un manteniment continu i que es netegen, per exemple, els cristalls
de la façana, igual que altres coses.

6.- INFORMACIÓ AULES 2 ANYS

La Sra Giner va informar els presents que acabaven les obres l'11 de febrer en el
CEIP “La Marina” i en el CEIP “La Pineda”, per la qual cosa s'espera que després de la festes
de la Magdalena, els xiquets puguen ja gaudir d'estes aules.

7.- INFORME NETEJA MARJALERIA

La Sra presidenta va informar que el Mas passat s'ha netejat el Camí Vell de la Mar,
el  Camí  Almalafa,  Camí  Serradal,  Entrador  “La  Marina”,  Camí  Donació  –  Puente
Depuradora – Tenis i Puente Camí Ratlla Benicassim.

8.- PRECS I PREGUNTES

La Sra. Ribera  va felicitar l'equip de govern per la poda de palmeres realitzada al
Parc Litoral, ja que feia molta falta. A continuació va comentar que es no s'havien podat les
palmeres xicotetes de la platja en algunes zones, mentres que en unes altres si.

Va contestar la sra presidenta que s'intentaria esbrinar la causa.

La Sra. Ribera també va traslladar a la sra presidenta que a la porta de la serradora
Dauden que dona a la C/Eivissa hi ha una reixeta en mal estat que pot resultar perillosa.

La Sra presidenta va contestar que s'informaria referent a si era de la serradora o
de l'ajuntament, i que de ser municipal es repararia.

La  Sra.  Ribera  va preguntar  quan començarien les  obres de la  seu de la  AJ  La
Panderola.

La  sra  presidenta va  contestar  que segurament a  la  fi  de  març,  afegint  que ja
s'havien estat mirant locals per a traslladar el centre durant les obres.

La Sra. Palau va sol·licitar que es netejara la volta de la séquia “del Pontet” perquè
fa anys que no es limipia.

La sra presidenta va prendre nota d'això i va afegir que comprovaria si el terreny
era municipal.

I  sent  les  20:00h de la  data indicada en l'encapçalament,  per  no haver-hi  Mas
assumptes que tractar, la Sra Presidenta alça la sessió, de tot això, com a secretari en done
fe i, per deixar-ne constància, alce la present acta que firme al costat de la Sra Presidenta
de la Junta Municipal de Districte.
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